

#024

## 「香港認可經濟營運商計劃」再增添2成員

## **Two more members to the HKAEO Family**

**飛協博亞洲有限公司**及**雅寶珠寶國際有限公司**於2023年2月獲認證為香港認可經濟營運商,並成為香港 海關的可信賴夥伴,專享多項通關優惠。

Flexport Asia Limited and Elegance Jewellery International Limited were successfully accredited as Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAEO) in Feb 2023. They are recognized as the trusted partner of Hong Kong Customs and enjoy multiple trade facilitation benefits.



飛協博在全球112個國家,為超過40,000位客戶及供應商提供全方位的數碼貨運代理及許可報關代理服務。飛協博的願景是讓所有人輕鬆參與國際貿易,在所有主要貿易航線和地區提供空運、海運、鐵路和貨車運輸的全球貨運解決方案。飛協博成為HKAEO的一員後,將持續不斷強化服務,推動全球貿易增長。

**Flexport** is a full-service digital freight forwarder and customs brokerage that currently services more than 40,000 clients and suppliers in over 112 countries. Flexport's vision is to make global trade easy for everyone, providing global freight solutions in air, ocean, rail and trucking across all major trade lanes and geographies. As the member of the HKAEO, Flexport will continuously enhance its service offerings to support the growing global trade.

雅寶珠寶設計製作公司創立於1991年,其後發展為雅寶珠寶國際有限公司(EJI®)。隨著公司產品走向多元化和系列化,於2005年正式將EJI®註冊成為商標,為雅寶珠寶締造另一新紀元。EJI®是由一班對珠寶充滿抱負和熱誠的創辦者所成立。隨著珠寶行業迅速發展,EJI®在產品設計、產品質量、售後服務等各方面,力臻完美,致力建立品牌形象,迎合國際市場的需要。

Founded in 1991 as design and manufacture workshop, it was not too long before **Elegance Jewellery International Limited** (EJI®) bringing itself toward international by re-forming to EJI®. Since 2005, EJI® was branded symbolizing its commitment in providing the most unique and mature products for different market segments. EJI® formed by a group of enthusiasts to achieve their passions and beliefs with recognized qualities and innovative designs in the industry, bridging the company spirits to satisfy customers' needs in ever-changing business environment.



